

# 8 Days 天 7 Nights 晚



TOUR CODE : MF 8 TAO-2020



青岛. 蓬莱. 烟台. 潍坊. 济南. 泰安. 曲阜. 青州  
 Qingdao . Penglai . Yantai .  
 Weifang . Jinan . Tai'an . Qufu . Qingzhou

\* 游览中国五岳之首 - 泰山  
 \* 参观青岛啤酒博物馆

全程无购物  
 NO SHOPPING

Day 01	Kuala Lumpur ~ Xiamen ~ Qingdao	(D)	第一天	吉隆坡 ~ 厦门 ~ 青岛	(晚餐)
Day 02	Qingdao ~ Yantai	(B / L / D)	第二天	青岛 ~ 烟台	(早 / 午 / 晚餐)
Day 03	Yantai ~ Penglai ~ Weifang	(B / L / D)	第三天	烟台 ~ 蓬莱 ~ 潍坊	(早 / 午 / 晚餐)
Day 04	Weifang ~ Tai'an	(B / L / D)	第四天	潍坊 ~ 泰安	(早 / 午 / 晚餐)
Day 05	Tai'an ~ Qufu ~ Jinan	(B / L / D)	第五天	泰安 ~ 曲阜 ~ 济南	(早 / 午 / 晚餐)
Day 06	Jinan ~ Qingzhou	(B / L / D)	第六天	济南 ~ 青州	(早 / 午 / 晚餐)
Day 07	Qingzhou ~ Qingdao	(B / L / D)	第七天	青州 ~ 青岛	(早 / 午 / 晚餐)
Day 08	Qingdao ~ Xiamen ~ Kuala Lumpur	(B / -)	第八天	青岛 ~ 厦门 ~ 吉隆坡	(早餐)

## Place of Visit 景点



**Qingdao 青岛** : ZhanQiao Pier 栈桥, Eight Great Passes 八大关, WuSi Square 五四广场, Qingdao Olympic Sailing Centre 青岛奥帆中心, Small Qingdao Island 小青岛  
 visit DongHai Road by coach 车游东海路, Tsingtao Beer Museum 青岛啤酒博物馆, Xiaoyushan Hill 小鱼山, PiCaiYuan Street 劈柴院特色街,  
**Weifang 潍坊** : YangJiaBu Folk Arts Daguanyuan 杨家埠民间艺术大观园.  
**Penglai 蓬莱** : Penglai Pavilion 蓬莱阁 < Water City 水城 >, Ancient Ship Museum 古船馆  
**Yantai 烟台** : Yantai Mountain 烟台山. Fisherman's Wharf 渔人码头, Beijixing Wastches Culture Museum 北极星钟表博物馆  
**Jinan 济南** : Boat ride in Daming Lake 船游大明湖, Black Tiger Spring 黑虎泉  
 Furong Street 芙蓉街, QuanCheng Square 泉城广场.  
**Tai'an 泰安** : Mt. Taishan (Cableway Up & Down) 泰山 (缆车上下) < South Gate 南天门, Jade Emperor Peak 玉皇顶, Heaven Street 天街 >,  
**Qufu 曲阜** : Confucius Temple 孔庙  
**Qingzhou 青州** : SongCheng 宋城, JingTang Village 井唐古村, Coupled Garden Street 耦园街

4到5月赏花, 5月采樱桃, 9到10月采苹果

April to May view Flower, May Pick Cherry, September to October pick apple

## Hotel 酒店



**Jinan 济南** : Gizan Hotel / SML ( Local 5\*), 银座佳悦酒店 / 同级 (准 5 星)  
**Tai'an 泰安** : Jinsheng International Hotel / SML ( Local 5\*), 金盛国际酒店 / 同级 (准 5 星)  
**Yantai 烟台** : Best Western Hotel / SML (Local 5\*), 贝斯特大酒店 / 同级 (准 5 星)  
**Weifang 潍坊** : Weifang Zhongheng International Hotel/SML(4\*), 潍坊中恒国际酒店/同级(4 星)  
**Qingzhou 青州** : BeiLong Garden Hotel /SML (Local 4\*), 贝隆花园酒店/同级(准 4 星)  
**Qingdao 青岛** : Gloria Plaza Hotel / SML ( Local 5\*), 城阳凯莱酒店 / 同级 (准 5 星)

## Special Flavor 风味



Fisherman Banquet+ Abalone 渔家宴+鲍鱼, Jiaodong Flavor 胶东风味, Qingzhou Flavor 青州风味  
 Qufu Kong's Special Cuisine 曲阜孔府家宴, Shandong LuCai Flavor 山东鲁菜风味

## Compulsory Optional Tour 自费项目

**RMB 250/person 人民币 250/人** : Qingdao Germany Governor's Hall 青岛德国总统府, Qingdao TV Tower 青岛电视观光塔, Qingdao Taidong Pedestrian Street 青岛台东步行街, Zhangyu Winery 烟台张裕葡萄酒庄, Jinan Yellow River Scenic Area 济南黄河游览区  
**\*\* Remark 备注 : Content of optional tour subject to change 最终解释权以当地地陪所讲加点内容为主 .**

## Tour Fare 团费 :

## Departure 出发日期 :

- > **Tour Fare Included 团费含** : Hotel Accommodation, Meals, Coach Transfer In & Out, Return Air Ticket, Entrance Fees & Local Tourist Guide . 行程上之酒店, 膳食, 交通接送, 国际机票, 观光点门票及导游 .
- > **Tour Fare Excluded 团费不含** : Malaysia Airport Tax, China Airport Tax, China Domestic Airport Tax, YQ Tax, YR Tax, Normal Visa Fees, Local Tour Guide & Driver Tipping . 吉隆坡出境机场税, 中国出境机场税, 中国内陆机场税, 航空保险费, 燃油税, 签证, 导游与司机小费 .

\* 最后确认的行程将以旅行团抵达各地后由接待社安排为准 / The Itinerary Are Subject To The Final Discretion Of The Local Land Operator \*

UPDATE ON : 01/01/2020

# 全程无购物



## 8天7晚 青岛. 蓬莱. 烟台. 潍坊. 济南. 泰安. 曲阜. 青州

**第一天** ✈️ 吉隆坡 ~ 厦门 ~ 青岛 (晚餐) 住: 城阳凯莱酒店 / 同级  
前往吉隆坡国际机场离境大厅指定航空公司柜台集合, 办理登机手续后, 乘坐豪华班机经厦门前往青岛。晚餐后, 入住酒店休息。

**第二天** 青岛 ~ 烟台 (早/午/晚餐) 住: 贝斯特大酒店 / 同级  
小鱼山: 为一座古典园林, 建筑设计着重于「海、鱼」两个重心, 巧妙将自然、建筑和艺术之美相互融合。可以远眺青岛旧城区、汇泉湾与青岛湾的景致。

栈桥: 又名李鸿章桥, 是青岛市的象征, 桥身从海岸探入弯月般的青岛湾深处, 桥尽头具有中国民族风格的翘角重檐建筑端庄地安坐于碧波之上, 在海岸周边众多欧式建筑衬托下, 尤显别致。因其由海岸直伸入海, 故有「长虹远引」的美誉。

劈柴院特色街: 原叫江宁路, 在 19 世纪 20 年代中期成为步行街, 便改名为劈柴院。劈柴院有二十几个院, 是商业、餐饮、娱乐集中的地区。

烟台山: 位于烟台市芝罘区北端, 东、北、西三面环海。这里不仅具有秀美壮观的海滨自然风光, 不同历史时期、不同性质的文物荟萃地。

渔人码头: 烟台海昌渔人码头坐落于风景秀丽的莱山区雨岱山, 地处天然的陆连小岛, 占据烟台滨海旅游观光带“精品海岸”的较好位置。

北极星钟表博物馆: 北极星钟表文化博物馆是国内第一家以钟表文化为主题的博物馆, 馆址位于烟台市滨海景区广仁路 21 号, 馆房是具有百年历史的近代建筑群, 面积 3000 余平方米

**第三天** 烟台 ~ 蓬莱 ~ 潍坊 (早/午/晚餐) 住: 潍坊中恒国际酒店 / 同级  
蓬莱阁: 此阁建于宋代嘉佑年间, 流传至今「八仙过海, 各显其能」的神话据说是这个�故事的发生地。

水城和古船馆: 宋庆历二年于此建用来停战船的刀鱼寨。

杨家埠民间艺术大观园: 民俗村内有年画展示馆让您开始了解杨家埠木板年画的发展历史与分类特色, 杨家埠年画的起源始自明代, 具有浓郁的乡土气息、色彩对比鲜明强烈及艺术手法夸张等三个主要特色。

**第四天** 潍坊 ~ 泰安 (早/午/晚餐) 住: 金盛国际酒店 / 同级  
泰山风景区: 乘缆车 泰山是中国五岳之首, 主峰玉皇顶海拔 1547 米, 气势雄伟。1987 年泰山被列入世界自然文化遗产名录。泰山也是中国唯一受过皇帝封禅的名山。无论是帝王将相, 还是名人宗师, 都对泰山仰慕备至。延路之风景名胜计有南天门、天街、玉皇顶

**第五天** 泰安 ~ 曲阜 ~ 济南 (早/午/晚餐) 住: 银座佳悦酒店 / 同级  
曲阜: 春秋战国时期鲁国的国都, 亦是至圣先师、儒家思想创始人孔子出生地。孔子是世界上最伟大的哲学家之一, 中国儒家的创始人。在二千多年漫长的历史长河中, 儒家文化逐渐成为中国的正统文化, 并影响到东亚和东南亚各国, 成为整个东方文化的基石。

孔庙: 又称“阙里至圣庙”, 始建于鲁哀公十七年(西元前 478 年), 历代增修扩建, 经两千四百余年而祭祀不绝, 是中国渊源最古、历史最长的一组建筑物, 也是海内外数千座孔庙的先河与范本。

乘船游览大明湖: 湖的面积达旧城四分之一, 周长五公余里。大明湖是济南三大名胜之一, 位于老城区东北边, 曾命名『莲子湖』、『西湖』, 金代始称大明湖。明代重修城墙, 大明湖遂成今日形貌。

芙蓉街: 济南最为古老和繁华的综合性商业街道。

**第六天** 济南 ~ 青州 (早/午/晚餐) 住: 贝隆花园酒店 / 同级  
黑虎泉: 济南七十二名泉之一, 黑虎泉就以现名闻名于世。泉水出于深凹形洞穴, 通过三个石雕虎头泉水喷出。

泉城广场: 泉城广场是山东省省会济南的中心广场, 恰处山、泉、湖、河、城怀抱之中, 东起南门大街, 西至趵突泉南路, 南临泺源大街。北依环城公园。广场中的大型雕塑「泉标」对泉城进行了抽象的诠释。

宋城: 是青州市打造古城风貌的第一个城建项目, 其总体范围西起冠街, 东至云门山路, 南从范公亭路向北至镇武庙街和王府街。

耦园街和井塘古村: 是一座历经 500 余年沧桑风雨, 依旧保存较完好的明代建筑风貌的古村落。

**第七天** 青州 ~ 青岛 (早/午/晚餐) 住: 城阳凯莱酒店 / 同级  
八大关: 为闻名于世的旅游疗养区, 在此处有德式、俄式、英式、美式、法式、意大利式等风格迥异, 或古朴、或典雅、或清新活泼的各式建筑, 使得这里是在上海外滩之外, 一个有名的「万国建筑博览会」。

青岛啤酒博物馆: 参观青岛啤酒的生产线和历史发展, 还可以品尝到刚生产出来的青岛啤酒。

车游东海路: 是一条海滨风景旅游大道形态各异, 集思想性、艺术性、观赏性于一体, 展现悠久的中华文明历史和青岛海洋文化特色。

小青岛: 因其形状像古琴, 又称琴岛, 现为一座公园。

**第八天** ✈️ 青岛 ~ 厦门 ~ 吉隆坡 (早餐)  
五四广场: 青岛新地标之一的五四广场位于市政府大楼南侧, 有大型草坪、音乐喷泉, 以及标志性雕塑“五月的风”, 以螺旋上升的风的造型和火红的色彩。对面海中有可喷百米的水中喷泉, 整个景区的氛围变得宁静典雅、舒适祥和。

青岛奥帆中心: 此中心是用于国际或中国国内赛事的帆船比赛场地, 曾是 2008 年第 29 届奥运会和 13 届残奥会帆船比赛的场地。

送往青岛流亭国际机场搭机经厦门转机返回温暖的家。

\*\* 景点的先后顺序可根据具体情况有所调整 / 团费不含自费项目 \*\*

UPDATE ON : 01/01/2020

**NO SHOPPING**



TOUR CODE : MF 8TAO-2020



## 8D7N Qingdao . Penglai . Yantai . Weifang . Jinan . Tai'an . Qufu. Qingzhou

**DAY 1**  **KUALA LUMPUR ~ XIAMAN ~ QINGDAO (D)** **Hotel : Gloria Plaza Hotel / SML**  
Assemble at Kuala Lumpur International Airport for your flight to Qingdao via Xiamen. After dinner, transfer to hotel.

**DAY 2 QINGDAO ~ YANTAI (B/L/D) Hotel : Best Western Hotel / SML**

**Xiaoyushan Hill:** one of the best scenic spot along the seaside of Qingdao. From the top of the hill visitors can see beautiful landscape featuring red tile, green tree and azure sky and blue ocean.

**ZhanQiao Pier:** This 440 meter strip that stretches into the sea was the first wharf in Qingdao. This pier is viewed in the eyes of many as the official symbol of Qingdao.

**Picaiyuan Street:** a famous place for shopping, dining and entertainment in Qingdao.

**Yantai Mountain:** Yantai Mountain concentrates over 600 years' history and is the cradle and symbol of the city.

**Fisherman's Wharf :** Yantai Haichang Fisherman's Wharf, east of the Yellow Sea, north of the second beach, south to the original fishery pier, surrounded by the sea.

**Beijixing Wastches Culture Museum-** Polaris Watch and Watch Museum is the first museum to watch the theme of the museum, the site is located in Yantai City coastal area Guangren Road 21, the museum is a century-old modern buildings.

**DAY 3 YANTAI ~ PENGLAI ~ WEIFANG (B/L/D) Hotel : Weifang Zhongheng International Hotel / SML**

**Penglai Pavilion :** Is one of the Four Great Towers in China, known as the landing place of the Eight Immortals (Ba Xian) and famous for its occasional mirages.

**Water City and Ancient Ship Museum :** Built in Qinglie 2<sup>nd</sup> year, Song dynasty for the purpose of abandon warships.

**YangJiaBu Folk Arts Daguanyuan :** Inside this village, visitors will know how to process a kite and traditional New Year Woodcut Picture (Nian Hua).

**DAY 4 WEIFANG ~ TAI'AN (B/L/D) Hotel : Jinsheng International Hotel / SML**

**Mt. Taishan :** which located at the north of Tai'an city. Taishan is often regarded the foremost of the "Five Sacred Mountains" and is a mountain of historical and cultural significance. The tallest peak is **Jade Emperor Peak** with 1547m. Taishan has been listed as UNESCO World Heritage Site since 1987, then visit to **South Gate & Heaven Street**.

**DAY 5 TAI'AN ~ QUFU ~ JINAN (B/L/D) Hotel : Gizan Hotel / SML**

**Qufu :** the legendary birthplace of Confucius; it served as the capital of the State of Lu during the Spring and Autumn Period.

**Confucius Temple :** Confucius was a famous Chinese thinker and social philosopher. Confucius temple is a temple devoted to the memory of Confucius and the sages and philosophers of Confucianism. This temple is a group of grand buildings built in oriental style and one of the three largest ancient architectural complexes in China.

**Take a boat ride in Daming Lake :** the largest lake and one of the "Three Greatest Attractions" in the city of Jinan.

**Furong Street:** a famous and typical shopping and cultural street in Jinan.

**DAY 6 JINAN ~ QINGZHOU (B/L/D) Hotel : BeiLong Garden Hotel / SML**

**Black Tiger Spring:** Is famous for its present name, spring out of the deep hollow cave, through the three stone fountain tiger springs.

**Quancheng Square:** It was built by the municipal government beside the city moat in the early 21st century; at the center is the statue "Spring" which has become a symbol of Jinan.

**Songcheng:** Songcheng "is the first city of Qingzhou City to build the ancient city of the project, the overall scope of the West from the crown Street, east Yunmen Shan Road, south from Fan Gongting Road to the north to the town of Wu Temple Street and Wangfu Street, the total area of about 2000 acres.

**JingTang Village and Coupled Garden Street :** Is a more than 500 years after the vicissitudes of wind and rain, still save the better Ming Dynasty architectural style of the ancient village

**DAY 7 QINGZHOU ~ QINGDAO (B/L) Hotel : Gloria Plaza Hotel / SML**

**Eight Great Passes (Badaguan):** It is made up of eight streets named after the eight great military forts of the ancient times. Along the streets are many classic European houses built when Qingdao was a German protectorate.

**Tsingtao Beer Museum:** The first professional beer museum in China, a multi-media tourist attraction comprising beer tasting, brewing archive and state of the art display area.

**Drive pass Donghai Road:** by coach, this street is decorate by a lot of beautiful sculpture near by the seaside.

**Small Qingdao Island:** It also has the name of 'Qin Island', because its shape is like an old qin, a kind of music instrument. It was opened as a park and become a spot for tour of Qian Sea.

**DAY 8**  **QINGDAO ~ XIAMAN ~ KUALA LUMPUR (B)**

**Wusi Square:** a large public square in Qingdao's central business district. Named after the nationwide protest May Fourth Movement that started in Qingdao, the square is best recognized by the large "May Wind" (Wuyue Feng) sculpture near the seaside.

**Qingdao Olympic Sailing Centre:** It was constructed for Summer Olympics of year 2008 and the 13th Paralympic Games. This center has been witness of a number of successful both, national and international sports events.

**Transfer to Qingdao LiuTing International Airport for your flight back to home via Xiamen.**

\*\* The Itinerary Are Subject To The Final Discretion Of The Local Land Operator / Tour Fare exclude Optional Tour \*\*

UPDATE ON :01/01/2020